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ZAPISNIK 3. REDNE SEJE ŠS UL FKKT 
 

 
Začetek seje: 17:00 
 
Prisotni: Žiga Čamič, Blaž Babnik, Sara Drvarič Talian, Mateja Paščinski, Aneja Tuljak, Blaž 
Tratnik, Blaž Komar, Vida Špindler, Rajko Vnuk, Ciril Štern, Karin Brulc, Emin Bučan, Maja 
Pintar, Taja Pöschl, Žan Železnik, Vito Frančič, Ivor Jurin, Davor Škofič Maurer, Žiga Rozman 
 
Opravičeno odsotni: / 
 
Neopravičeno odsotni: Urška Kašnik, Taja Kraner, Rok Gregorin 
 
Predlagani dnevni red: 
 
1.     Sprejetje dnevnega reda 
2.     Potrditev zapisnika 2. redne seje ŠS UL FKKT 
3.     Potrditev zapisnika 1. izredne seje ŠS UL FKKT 
4.     Potrditev študentskega mnenja za dr. Tomaža Urbiča 
5.     Potrditev študentskega mnenja za dr. Marjana Jereba 
6.     Potrditev študentskega mnenja za doc. dr. Miha Škarabota  
7.     Potrditev finančnega načrta 
8.     Izvolitev še ostalih članov komisij iz vrst študentskega sveta 
9.     Poročilo delovnih skupin in njihovih vodij 
10.   Razpis teme za fotografsko razstavo 
11.   Problemi v letnikih 
12.   Razno 
 
AD 1: ŠS UL FKKT je soglasno sprejel predlagani dnevni red. 
 
AD 2: Drugo in tretjo točko dnevnega reda je predsednik Rajko Vnuk prestavil na naslednjo, 
četrto redno sejo ŠS UL FKKT. 
 
AD 4: ŠS UL FKKT je soglasno potrdil pozitivno študentsko mnenje za dr. Tomaža Urbiča. 
 
AD 5: ŠS UL FKKT je soglasno potrdil pozitivno študentsko mnenje za dr. Marjana Jereba. 
 
AD 6: ŠS UL FKKT je soglasno potrdil pozitivno študentsko mnenje za dr. Miha Škarabota. 
 
AD 7:  ŠS UL FKKT je soglasno potrdil finančni načrt za šolsko študijsko leto 2012/2013. 
 
AD 8: ŠS UL FKKT je iz svojih vrst izbral še naslednje člane komisij: 



Odbor za izgradnjo novih prostorov fakultete: Ciril Štern 
Za doktorski študij: Sara Seršen 
Za znanstveno raziskovanje in razvojno delo:  Mateja Paščinski 
Za varstvo pri delu: Martin Hreščak 
 
Žan Železnik je podal, da se Komisija za habilitacijski odbor sestane vsak mesec. Rok Gregorin 
je podal, da se je komisija za akreditacijo in ocenjevanje kvalitete tudi že sestala in da delajo 
na skupnem letnem načrtu. Maja Pintar, ki je članica Komisije za informacijsko tehnologijo in 
Mateja Paščinski ki je članica disciplinske komisije, sta podali, da se njuni komisiji še nista 
sestali oz. da nista dobili nobenega povabila na sestanek. 
 
AD 9: Pri tej točki dnevnega reda, je najprej začel Blaž Babnik z njegovim poročilom o 
napredku pri organizaciji brucovanja. Povedal je, da bo dogodek potekal 20.3.2013 v Disco 
baru. Izrazil je mnenje, da je zelo pomembno, da se dogodka udeležijo vsi oz. v največji meri 
prvi letniki UL FKKT, saj je za njih to idealna priložnost, da se povežejo z višjimi letniki, 
mogoče začnejo aktivneje sodelovati pri projektih na faksu in pridobijo prijateljstva. Plakati 
za Brucovanje še niso narejenih, ker ni znan glavni dobitek za srečelov, ki bo tudi potekal na 
dan dogodka. Znan je tudi že program, skupine, ki bodo nastopale itd.. Imeli bodo 
povezovalca, ki bo animiral vse prisotne.  
Žiga Rozman je dal idejo, da bi imeli bruci ob nakupu karte zastonj pijačo ob vstopu v Disco 
bar ali mogoče, da bi vsak tretji bruc imel zastonj karto, saj bi jih s tem hitreje pritegnili k 
prihodu na dogodek. 
Mateja Paščinski, ki tudi pomaga pri organiziranju dogodka, je povedala, da bodo za 
promocijo obesili plakate, delili letake, napisali vabilo na spletno stran UL FKKT, mogoče 
bodo celo sestavili kratek promocijski video, da brucom na kratko opišejo, kaj sploh to je 
brucovanje. 
 
Blaž Komar, ki organizira dogodek Tehnologijada, ki bo potekal od 6. Do 12.5.2013 in sicer v 
Makarski, je povedal, da so imeli sestanek na katerem so se menili o prevozu in ceni, vendar 
ni nič še dokončno zmenjeno. Profesor iz UL FKKT, ki se bo z študenti udeležil dogodka, prav 
tako še ni znan. Le-tega naj bi izbral dekan prof. dr. Anton Meden. 
 
AD 10: Za fotografsko razstavo na UL FKKT  za študijsko leto 2012/2013 so si člani ŠS UL FKKT 
izbrali naslednjo temo: Kemija okoli nas. Luka Rifelj je bil predlagan, da bo vodil fotografsko 
razstavo, ker je tudi sam zelo aktivni fotograf 
 
AD 11: Vida Špindler, ki je podpredsednica v ŠS Univerze v Ljubljani, je povedala, da je 
slovenska vlada zopet zmanjšala vpisna mesta na FKKT. Študentom se ukinili tudi vzporedni 
študij, zato so člani ŠS Univerze v Ljubljani sprejeli sklep, da bodo od 15.4. do 20.4.2013 
naredili teden Svobodne univerze. Vida Špindler je vse prisotne člane ŠS UL FKKT pozvala da 
se te protestne akcije študentje aktivno udeležijo, saj se gre za njihove pravice. 
 
AD 12: Aneja Tuljak je pod 12. točko dnevnega reda povedala, da dr. Matevž Pompe, ki uči 
Inštrumentalne metode ni do vključno 28.2.2013 popravil izpita, ki so ga pisali 7.2.2013.  
 
Mateja Paščinski je povedala da so imeli v njenem letniku podobne probleme z  dr. Janezom 
Košmrlj, ki uči Organske metode in prav tako ni popravljal izpitov pravočasno. 



Aneja Tuljak je prav tako povedala, da so imeli probleme pri razpisanih rokih za predmete v 
drugem semestru. Za predmet: Biotehnologija, naj bi bili razpisani štirje roki, pri katerem sta 
prva dva roka razpisana tako, da sta na isti dan razpisana izpita še za dva druga predmeta, 
Oz. da bi imeli študentje en izpit dopoldan in drugi popoldan. Vida Špindler je povedala, da 
se študent več kot enega izpita na dan ni dolžen udeležiti. 
 
Blaž Babnik je povedal, da se je v drugem letniku Kemije prav tako pokazal podoben primer 
in sicer za profesorico Tehnične angleščine, Mojco M. Kočevar, ki tudi ni pravočasno 
popravila izpitov, oz. so se problemi pokazali pri njenih razporedih za ustni nastop. 
 
Sara Drvarič Talian je povedala, da na naši uradni spletni strani FKKT UL ne delujejo strežniki. 
Za strežnike bi sicer moralo skrbeti podjetje D-net, ampak je njihov kontakt trenutno 
nedosegljiv oz. v tujini. Rajko Vnuk je povedal, da je sicer že bil seznjanjen s tem problemom, 
in da se je prav tako poskušal povezati s to firmo, a prav tako neuspešno. 
 

Zaključek seje: 19:10 
Zapisnik napisala: 

Urška Mohorič, tajnica ŠS UL FKKT 
 

Rajko Vnuk 
Predsednik ŠS UL FKKT 

 

 

 


